
Referat 

1. Velkomst 
2. Supplerende partshøring fra Nordjyllands Politi 

Udsættelse af høringssvar i forbindelse med beregninger af konstruktioner, der 
kan sikre at skud ikke går over 30 grader på henholdsvis spidsduerne på jagtbanen 
og skeet. Vi vil gerne udsætte fristen til den 1. september (eller 1. august). Vi 
accepterer dermed en evt. forlængelses af den nu midlertidige instruks. 

Vi afventer 2. høring (7. maj) samt 3. høring (21. maj) på motorvejen og vurderer 
svaret herfra. 

Lotte inviterer AK-arealer til møde på skydebanen snarest og inden sommer. 

3. Bookingmail 

Bookingmailen fordeles mellem Christian og Per. Christian tager de bookinger 
der ligger i åbningstiden. Per tager dem der ligger udenfor åbningstiden. 

Det er igen vigtigt at vi får fat i de instruktører der er løsgængere. 

4. Orientering fra Årsmødet - Dansk Skytteunion-Skydesport Danmark  

Orientering om at forslag til kontingentændring er blevet vedtaget. Det kan 
muligvis have store konsekvenser for AAFF. Som det ser ud nu betaler vi et 
grundbeløb og derefter knap 24 kr. per medlem. Efter det nye tiltag ved vi endnu 
ikke hvad beløbet per medlem bliver, det ved vi næste år, hvor vi tager stilling til 
hvordan klubben skal være medlem af Dansk Skytte Union – Skydebane Danmark 

5. Evt. 

Der er bestilt en læs muld for at jævne mellem banerne. Det er for at gøre det 
nemmere for plæneklipperne at køre. 

Jan vil gerne fritages for ansvaret for plæneklipperne. Ansvaret fordeles ud på de 
personer der kommer på anlægget oftest. Georg, Carsten, Allan, Per, Carsten U. 

Der er lavet nye skilte til sportingbane 2, der er samtidig sat en person til at lave 
holdere til skiltene. 

Der afventes tilbud fra person til at udfærdige af vogn til sportingbanen. Dette 
afventes og vurderes senere. 


